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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:78 Kriminella som driver HVB-hem

I en uppmärksammad rapport pekar polisen på att över 200 miljoner kronor 
betaldes ut till privata HVB-hem som drivs av kriminella 2023.

Regeringen har vid flera tillfällen uttalat att en viktig prioritering är att bryta 
gängens finansiering. Nu har det under hösten i flera rapporter bekräftats att 
kriminella tagit över och driver HVB-hem. I polisens underrättelserapport 
beskrivs det som att maffia driver HVB-hem och att detta är ett av de värsta 
tänkbara scenarierna.

När kommuner, bland annat min egen kommun Stockholm, begär ut polisens 
rapport för att kunna ta del av vilka HVB-hemmen är där kriminella driver 
verksamheten får man inte ta del av uppgifterna. Dessa är maskerade.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga justitieminister Gunnar Strömmer 
:

 

Vad avser ministern och regeringen att göra för att polisens uppgifter ska kunna 
bli tillgängliga för kommuner så att vi kan att få stopp på och bekämpa 
kriminella som driver HVB-hem?

………………………………………

Mattias Vepsä (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-02
Besvaras senast
2024-10-24
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


